
 
 
 
 

Sarajevo, 27.06.2024.godine 

Klub SDP-a u Skupštini Kantona Sarajevo 

Zastupnik Davor Čičić 

 

ZA: 

 

 BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

KANTON SARAJEVO 
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

n/r Uprava policije KS 
n/r Ministarstvo unutrašnjih poslova KS 

 

Poštovani,  

na osnovu članova 106. i 213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine 

Kantona Sarajevo - Drugi novi prečišćeni tekst br.: 41/12, 15/13, 47/13, 47/15 i 48/16 ) 

postavljam zastupnička pitanja , dostavljam: 

 

ZASTUPNIČKA PITANJA 
 

 

Prema Ministarstvu unutrašnjih poslova KS  i Upravi policije KS: 

 

 

1. S obzirom na značajno povečanje prometnih nezgoda u kojima su učesnici vozači 

električnih balansirajućih prevoznih sredstava tzv. električnih romobila zanima 

me koliko je Uprava policije izdala prekršajnih sankcija - kazni u 2023-2024. 

godini po pitanju kršenja Zakona o uređenju saobraćaja u KS koji se odnosi na 

vozače tih prevoznih sredstava posebno sa aspekta člana 37. stav 5. istog zakona 

gdje je istim zabranjeno kretanje na površinama namijenjenim pješacima i člana 

39. stav 5. vezano za obavezan smjer kretanja istih prevoznih sredstava na 

biciklističkim stazama. 

2. Da li je Uprava policije KS u navedenom periodu organizirala bilo kakvu 

organiziranu akciju kontrole kretanja vozača električnih balansirajućih 

prevoznih sredstava i bicikala i sankcioniranja prekršioca po pitanju poštivanja 

Zakona o uređenju saobraćaja u KS? 

3. Da li Ministarstvo unutrašnjih poslova i Uprava policije KS imaju određeni 

akcioni plan po pitanju stalne prevencije, kontrole i sankcioniranja prekršilaca 

Zakona o uređenju saobraćaja u KS posebno sa aspekta eskalirajućeg problema 

kršenja ovog zakona od strane vozača električnih romobila i bicikala. 

 

 



 
 
 

 

OBRAZLOŽENJE 

Budući da smo u posljednjem vremenskom periodu svjedoci svakodnevnih prometnih nesreća 

u kojima su sve češće sudionici vozači električnih balansirajućih prevoznih sredstava tzv. 

Električnih romobila postavljam ovo pitanje iz razloga što smo svjedoci svakodnevnog kršenja 

Zakona o uređenju saobraćaja u KS od strane istih vozača koji se kreću velikim brzinama na 

prostorima namijenjenim za kretanje pješaka, pješačkim prelazima i kretanjima biciklističkim 

stazama u smjeru suprotnog od dozvoljenog i jasno označenog na istim biciklističkim stazama. 

S poštovanjem, 

 

Davor Čičić                                                  

Predsjednik kluba Zastupnika SDP 

BiH u Skupštini Kantona Sarajevo 


